
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 27. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1078
Vedrørende tiltaget på efteruddannelsesområdet, der henvises til i satspul-
jeaftalen på psykiatriområdet, vil ministeren da oplyse:
– Hvilke typer af efteruddannelser, der konkret er tale om?
– Hvor mange ansatte, det vurderes, at der konkret kan komme på efterud-

dannelse?
– Om der i finansieringen af efteruddannelserne er medregnet midler til vi-

kardækning, mens medarbejderne er borte på uddannelse?
– Hvad der i givet fald sker med efteruddannelsesmidlerne i fald vikardæk-

ning ikke er indregnet, og de respektive afdelinger derfor ikke har ressour-
cer til at sende medarbejdere af sted på uddannelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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